



Centre for Continuing Education
SCHOOL OF THE NATIONS
聯國學校持續教育

Primary School Summer Program 小學英語夏令營

2020/7/20 - 8/14

Monday - Friday 星期一至五

9:00 - 15:00

Program taught in English
全英文教學



Students entering P1 to P6 in the 2020/21 school year will engage in daily activities with a focus on English language in an interactive environment that will allow them to develop their fluency in English and to explore their interests.

本課程適合將於2020/21學年入讀小學一至六年級的學生，他們會在夏令營的互動環境中參與各種以英語為中心之活動，提升英語流利度及探索和建立興趣。

Fees 費用

*Early Bird Tuition Fee 早鳥學費: MOP 10,150

Tuition Fee 學費: MOP 10,850

School Lunch Fee 學校午餐費 (Optional 自選): MOP 900

*Early bird tuition pricing only applies to enrollment and payment made by June 5, 2020.

早鳥學費優惠只適用於2020年6月5日或之前報名及繳費。



2020 中學暑期課程 Secondary School Summer Courses

Suitable for students entering F1 to F4
適合升中一至中四學生

1) Intensive English 密集英語

Course A: F1 and F2 students 課程A適合中一和中二學生
Course B: F3 and F4 students 課程B適合中三和中四學生

This course aims at improving students' confidence in English communication in both academic and non-academic contexts through working on verbal and writing skills, grammar usage, vocabulary development, and much more.

本課程旨在透過語言、寫作技巧、語法用法、詞彙發展等方面去提高學生在學術和非學術環境下使用英語語言的信心。

Fee費用
MOP 2,400

Course A 課程A:
9:00 - 10:30
July 20 to August 13 (Mon to Thur)
16 sessions, 1.5 hrs /session
7月20日至8月13日 (星期一至四)
共16堂, 每堂1.5小時

Course B 課程B:
11:00 - 12:30
July 20 to August 14 (Mon to Thur)
16 sessions, 1.5 hrs /session
7月20日至8月14日 (星期一至四)
共16堂, 每堂1.5小時

2) Introductory Spanish 基礎西班牙語

The course provides students with basic knowledge of the language the exposure to Spanish language and Spanish-speaking cultures in a fun environment where they can begin to express themselves through simple words and phrases.

為未接觸過西班牙語的學生提供一個有趣的環境學習西班牙語及與其相關文化的知識, 從而讓學生可以透過簡單的西班牙語單詞和短語表達自己。

Fee費用
MOP 800

14:00 - 15:00
July 21 to August 13 (Tue, Thur)
8 sessions, 1 hr/session
7月20日至8月14日 (星期二/四)
共8堂, 每堂1小時

3) Beginner Guitar 結他入門

Small group guitar lessons are designed for beginners in order to learn the basics and gain confidence on the guitar. Students that do not own a guitar can borrow one from the school during lessons.

為初學者設計的小組結他課程讓學生從基礎知識中開始學習彈結他並提升自信。沒有結他的學生可以向學校借用樂器上課。

Fee費用
MOP 1,000

15:30 - 16:30
July 21 to August 13 (Tue, Thur)
8 sessions, 1 hr/session
7月20日至8月14日 (星期二/四)
共8堂, 每堂1小時

Enrollment Information

報名資訊

Step 1 第一步

Complete online registration form at cce.edu.mo (Online registration opens on May 18 at 12pm). A confirmation email will be sent to you within three business days after receiving your registration.

先於 cce.edu.mo 網站上完成網上登記（網上登記於5月18日中午12時開放登記）。你將會在登記成功後的三個工作日內收到確認電子郵件。

Step 2 第二步

To avoid large crowds, please secure your place by making the full tuition fee payment (cash only) in our school lobby during designated hours indicated in your confirmation email. Completing the online registration without finalizing the tuition fee payment does not guarantee a place at the summer program.

為了避免人群聚集，敬請按照確認電子郵件內之指定時段前來聯合國學校地下大堂繳交全額學費以確保學位（僅收現金）。我們未能為僅完成網上登記而未支付學費之學生保留學位。

Step 3 第三步

Students enrolling for the Primary program may be asked to take part in a short interview to determine their English level so that they can be placed in the class that best suits their needs.

參加小學英語夏令營之學生可能需要參加簡短的面試，以便可以被安排在最適合他們英語水平需求的班級中。

Enrollment Documents 報名文件

Students enrolling for the primary summer program are required to submit one ID photo (1.5 x 2 inches) during enrollment.

報讀小學英語夏令營之學生需於報名時提交一張1.5 x 2寸之證件相片。



T: 6554 8354 / 2870 1759
cce@schoolofthenations.com
cce.edu.mo